
Bur-det dur
Landsbyen i centrum

Dagsorden til politikermøder

Præsentation af deltagere Søren (A) - økonomiudvalg, teknisk udvalg
Dennis Thiesen (A) - teknisk udvalg
Hanne Smith, Torben, Inge, Tina, Bente,
Jan, Charles, Anders Thingstrup, Betina og
Brian

Fortælling om Landsbystrategien med vægt
på midtbyen – Inge

Inge fremlægger de 5 hovedpunkter i
vores landsby strategi og planer for
midtbyen.
Byvandring med Urland.

Holstebro kommunes overordnede planer? -
politikerne

Cykelsti til Holstebro er på bordet via
Regeringens vejpulje, men ingen konkret
tidsplan endnu.
Skriv til Traikministeren.

Processen:
Kultur og klimamiljø og økonomiudvalg
har modtaget en masse ansøgninger og er
ved at gennemgå dem i forhold til
placering og økonomi men også lokale
meninger.
Der er stillet krav til ansøgerne om en plan
om kompensering / tilgodeseelse af
lokalområder.

Lokal indflydelse:
Hanne spørger om vi som borgere kan få
indflydelse på hvilke type projekter, der
kommer igennem (solceller eller
vindmøller). Dennis anbefaler at vi tager
en snak med Karsten Filsø (Formand for
Miljøudvalget) inden de starter
udvælgelsen. Søren kan ikke forestille sig
at der vil blive taget nogle endelige
beslutninger uden at inddrage
lokalbefolkningen.

Solcelleparker, Thor ledning og lokalplan –
er der mon kollisioner? - Inge

Thor ledningen kører gennem et område i
lokalplanen, hvor Pøtparken er
projekteret.
Hvis der er kollision mellem Thor og
lokalplanen, skal lokalplanen laves om.
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Lokalplaner kan ændres efter blot 4-8
ugers høring.

Strøm til 223000 husstande bliver der
produceret i vest - Hvad vil I forlange af
kompensation til lokalområdet ud over, hvad
der kommer til at ligge i grøn pulje?- Jan

Hvis der skal laves mere, SKAL der findes
nogle goder til både lokalbefolkngen og
områderne.

Hvad kan vi, skal vi forlange Når der engang skal skrives kontrakter
med energiselskaberne, anbefaler Dennis
Thiesen, at vi hyrer konsulenter ind fx. via
Landboforeningen.

Kontakt Anders Debel, direktør for Teknik
og Miljø, for at få at vide hvordan vi kan
blive mere involveret i processen.

Er der noget der skal bremses og hvordan?? Alle planer er offentlige, og man kan
indsende bemærkninger direkte til
Miljøudvalget.

Der er allerede nogen, der har indsendt
klager.

Nogen på kommunen, der har forstand på
ve-lovgivningen og hvordan kan vi få denne
hjælp?

Prøv at høre Landboforeningen.

Får kommunen penge fra staten og andre
kommuner for at etablere / give plads til alt
den vedvarende energi? Og evt. hvor meget
Inge

Nej

eventuelt Kommunen har hørt os, og vil inddrage os
i resten af beslutningsprocessen, og prøve
at tage hensyn til alle holdninger.
De har fået ansigt på de mennesker, det
berører.


